

日期：二零二六年一月六日(星期二)

Date : 6 January 2026 (Tuesday)

時間：下午二時三十分

Time : 2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue : Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council
地區設施及工程委員會 District Facilities and Works Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 莫熹雯小姐提問：跟進沙田王屋區行人路段的維修保養工程事宜
Question Raised by Miss MOK Hei-man on the Follow-up on the Repair and Maintenance of Pavements in Wong Uk Area, Sha Tin
2. 董健莉小姐提問：有關沙田區王棕樹落葉的安全問題和相關樹木維護及改善工程事宜
Question Raised by Miss TUNG Kin-lei on the Safety Issues from Fallen Leaves of Royal Palms and the Related Tree Maintenance and Improvement Works in Sha Tin District
3. 夏劍琨先生提問：有關城門河兩岸(瀝源橋至翠榕橋位置)座椅加建密封上蓋事宜
Question Raised by Mr HA Kim-kwan on the Construction of Fully Covered Shelters for Benches along Shing Mun River (from Lek Yuen Bridge to Banyan Bridge)
4. 康樂及文化事務署沙田區康體設施管理匯報(二零二五年九月至十二月)
Report by the Leisure and Cultural Services Department on Management of Recreation and Sports Facilities in Sha Tin District (September to December 2025)

5. 沙田區社區會堂管理報告(二零二五年九月至十月)

Report on the Management of Community Halls in Sha Tin District (September to October 2025)